
Zápis ze IX. zasedání Zastupitelstva obce Uhřice konaného 

dne 26. 09. 2023 v 19:00 hod v zasedací místnosti hasičské zbrojnice Uhřice 

 
 

  
 

Přítomno: 7 členů ZO– viz příloha č. 1 

Petr Tihelka, Mgr. Lukáš Gajárek, Mgr. Richard Pěnčík, Lukáš Tesařík, Josef Mokrý, DiS, Zdeněk Brabec, 

Michal Malík 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 
3. Schválení programu jednání 
4. Nástavba školy – prezentace na téma Dřevostavby ve veřejném sektoru, řešení pro ZŠ a MŠ Uhřice 
(zástupce Asociace montovaných domů, z.s.) 
5. Kontrola plnění usnesení, stanovisko kontrolního a finančního výboru 
6. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo „Chodník Uhřice – Silničná II. etapa“ 
7. Informace uplatňování smluvních pokut a náhrady škody plynoucí z prodlení s provedením a 
předáním díla „Rekonstrukce aquaparku“ 
8. Obnova polní cesty v lokalitě „Paníhora“ a „Podpaníhora“ 
9. Smlouva o zřízení věcného břemene 
10. Smlouva o termínovaném účtu s indexovanou sazbou (Komerční banka a.s.) 
11. Rozpočtová opatření č. 5/2023, Rozpočtové opatření č. 6/2023 
12. Chodník ke kulturnímu domu – návrhy řešení 
13. Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly – Základní škola a mateřská škola Uhřice, okres 
Hodonín, příspěvková organizace 
14. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Uhřice za rok 2023 
15. Nájemní smlouva – záměr č. 3, záměr č. 4 
16. Návrh projektové dokumentace – Rekonstrukce základny pro obecní zaměstnance („ledovna“) 
17. Žádosti, záležitosti obce 
18. Diskuze 
19. Závěr 

 
Ad 1) ZAHÁJENÍ 

Zasedání zahájil starosta přivítáním všech přítomných. Starosta informoval, že zasedání je nahráváno 

jen a pouze pro účely pořízení zápisu. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZO 

– tudíž zasedání je usnášení schopné. 

Ad 2) VOLBA ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ 

Na zapisovatele starosta navrhl p. Vendulu Kopřivovu. Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

hlasování.  

Usnesení č. IX/1 a): Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje zapisovatele zápisu p. Vendulu Kopřivovou.  

Starosta navrhl na ověřovatele zápisu navrhl Mgr. Richarda Pěnčíka a p. Zdeňka Brabce. Hlasování: 7 

hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování.  

Usnesení č. IX/1 b): Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Richarda Pěnčíka 

a p. Zdeňka Brabce.  
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Ad 3) SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ  

Starosta navrhl schválení programu zasedání zastupitelstva ve stejné podobě jako byl na pozvánce na 

IX. zasedání ZO, která byla zveřejněna na úřední desce dne 19.9.2023.  

 Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 

Usnesení č. IX/2: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje program IX. zasedání ZO.  

Ad 4) NÁSTAVBA ŠKOLY – PREZENTACE NA TÉMA DŘEVOSTAVBY VE VEŘEJNÉM SEKTORU, ŘEŠENÍ 

PRO ZŠ A MŠ UHŘICE (ZÁSTUPCE ASOCIACE MONTOVANÝCH DOMŮ, Z.S.) 

Na zasedání zastupitelstva obce byl přítomen z ………………………………………………………….. z Asociace 

montovaných domů, z.s., který odprezentoval zastupitelstvu obce prezentaci na téma Dřevostavby ve 

veřejném sektoru, řešení pro ZŠ a MŠ Uhřice.  

Ve své prezentaci shrnul výhody dřevostaveb ve veřejném sektoru, popsal proces zhotovení 

dřevostavby a zodpověděl dotazy z řad zastupitelů i veřejnosti.  

Usnesení č. IX/3: Zastupitelstvo obce bere na vědomí stanovisko sdělené zástupcem Asociace 

montovaných domů, z.s., týkající se nástavby ZŠ Uhřice.  

Vzhledem k účasti zástupce společnosti AGRO D.U. s.r.o. na zasedání ZO starosta navrhl přejít k bodu: 

Obnova polní cesty v lokalitě „Paníhora a Podpaníhora“ 

Ad 8) OBNOVA POLNÍ CESTY V LOKALITĚ „PANÍHORA A PODPANÍHORA“ 

Místostarosta uvedl, že na základě podnětu z řad veřejnosti se uskutečnila schůzka (převážně z řad 
veřejnosti) k tématu obnovy polní cesty. Výsledkem této schůzky byly návrhy obnovení dvou polních 
cest.  
 
Starosta obce uvedl, že tyto dvě varianty byly prokonzultovány s …………………………………………, 
jednatelem společnosti AGRO D.U. s.r.o., která v současné době předmětné pozemky užívá 
k zemědělské činnosti. Za účelem koordinace požadavků obce a zemědělské společnosti byl na 
zasedání zastupitelstva přizván y………………………………………………., agronom společnosti AGRO D.U. 
s.r.o. 
 
Místostarosta obce předal Ing. Koblihovi slovo, aby se k dané záležitosti vyjádřil. Ing. Kobliha představil 
optimální variantu i vzhledem k zemědělské činnosti, a to obnovení polní cesty v rozsahu cca poloviny 
navrhovaného řešení a v dalších letech případné rozšíření dle dohody. Ing. Kobliha dále apeloval na to, 
aby byla cesta obnovena v souladu se zemědělskou praxí a dále navrhl, aby zastupitelstvo obce zvolilo 
zástupce, který se bude dané problematice věnovat a zprostředkovávat komunikaci ohledně obnovení 
polní cesty mezi obcí a společností AGRO D.U. s.r.o Dále uvedl, že realizace polní cesty by mohla být 
provedena po sklizni v roce 2024.  
 
Místostarosta obce předložil návrh situačního nákresu, který byl výsledkem jednání ze schůzky (viz 
první odstavec tohoto bodu shora) kde by se cesta v lokalitě „Paníhora a Podpaníhora“ mohla obnovit. 
-  viz příloha č. 2. 
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Místostarosta obce navrhl, aby bylo hlasováno o výpovědi pachtu Pozemku p. č. 1930/1 o výměře 1086 
m2, Pozemku p. č. 1930/2 o výměře 633 m2, Pozemku p. č. 1930/3 o výměře 701 m2, Pozemku p. č. 
1920/188 o výměře 3 740 m2, Pozemku p. č. 2370/31 o výměře 17 m2, Pozemku p. č. 2020/96 o výměře 
1865 m2, Pozemku p. č. 2025/2 o výměře 410 m2, Pozemku p. č. 2020/35 o výměře 1628 m2 
zapsaných na LV č. 10001 pro katastrální území Uhřice u Kyjova u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský 
kraj, Katastrální pracoviště Kyjov. 
 
Místostarosta dále navrhl, aby bylo v rámci výpovědi uvedeno, že v souladu s dohodou na osobní 

schůzce s jednatelem společnosti a také v návaznosti na osobní prezentaci postoje společnosti AGRO 

D.U., s.r.o. agronomem Ing. Koblihou na IX. zasedání Zastupitelstva obce Uhřice, je zastupitelstvo obce 

nakloněno jednání o dohodě o podobě obnovené polní cesty. 

Hlasování: 6 hlasů pro, 1 proti (Michal Malík), 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/4: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje výpověď pachtu pozemků dosavadnímu 

uživateli pozemků společnosti AGRO D.U. s.r.o., a to Pozemku p. č. 1930/1 o výměře 1086 m2; 

Pozemku p. č. 1930/2 o výměře 633 m2; Pozemku p. č. 1930/3 o výměře 701 m2, Pozemku p. č. 

1920/188 o výměře 3 740 m2; Pozemku p. č. 2370/31 o výměře 17 m2; Pozemku p. č. 2020/96 o 

výměře 1865 m2; Pozemku p. č. 2025/2 o výměře 410 m2; Pozemku p. č. 2020/35 o výměře 1628 m2, 

když ZO ukládá, aby součástí výpovědi bylo i sdělení, že je Zastupitelstvo obce Uhřice nakloněno 

jednání o dohodě o podobě obnovené polní cesty.  

 
Místostarosta obce předložil návrh situačního nákresu, který byl výsledkem jednání ze schůzky (viz 
první odstavec tohoto bodu shora) kde by se cesta, resp. biokoridor v lokalitě Janův Dvůr mohl obnovit. 
-  viz příloha č. 3   
 
Místostarosta obce navrhl, aby bylo hlasováno o výpovědi pachtu Pozemku p. č. 1781/181 o výměře 
4633 m2 zapsaného na LV č. 10001 pro katastrální území Uhřice u Kyjova u Katastrálního úřadu pro 
Jihomoravský kraj, Katastrální pracoviště Kyjov. 
 
Místostarosta dále navrhl, aby bylo v rámci výpovědi uvedeno, že v souladu dohodou na osobní 

schůzce s jednatelem společnosti a také v návaznosti na osobní prezentaci postoje společnosti AGRO 

D.U., s.r.o. agronomem Ing. Koblihou na IX. zasedání Zastupitelstva obce Uhřice, je zastupitelstvo obce 

nakloněno jednání o dohodě o podobě obnovené polní cesty.  

Hlasování: 6 hlasů pro, 1 proti (Petr Tihelka), 0 se zdrželo hlasování. 

Usnesení č. IX/5: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje výpověď pachtu pozemku dosavadnímu 

uživateli pozemků společnosti AGRO D.U. s.r.o., a to Pozemku p. č. 1781/181 o výměře 4633 m2; když 

ZO ukládá, aby součástí výpovědi bylo i sdělení, že je Zastupitelstvo obce Uhřice nakloněno jednání 

o dohodě o podobě obnovené polní cesty.  

Ad 5) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ, STANOVISKO KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU 

Místostarosta provedl kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání ZO.  

Místostarosta uvedl, že Střednědobý výhled rozpočtu obce Uhřice na roky 2024 – 2025 byl zveřejněn 

a úřední desce (usnesení č. VIII/7). Dále uvedl, že Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo (usnesení č. VIII/8) byl 
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uzavřen a zveřejněn na Profilu zadavatele. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

(usnesení č. VIII/10) bylo také uzavřena – je přiložena k žádosti o stavební povolení.  

Smlouvy dle usnesení č. VIII/12, usnesení č. VIII/13, usnesení č. VIII/14, č. VIII/16, č. VIII/18, č. VIII/19 

byly řádně uzavřeny.  

Místostarosta dále uvedl, že z diskuze z minulého zasedání (viz uvedeno v zápise) vyplynuly následující 

záležitosti:  

K probírané záležitosti stavu nájemního bydlení (viz bod 18 písm. A) zápisu ZO ze dne 8. 8. 2023) uvedl, 

že starosta jednal s externími subjekty, které by obci Uhřice pomohly s nastavením nájemného, 

investic v bytech a domech – jednání budou ještě probíhat. Odpovídá starosta.  

K probírané záležitosti obnovení polní cesty (viz bod 18 písm. B) zápisu ZO ze dne 8. 8. 2023 odkázal na 

bod 5 tohoto zasedání.  

K probírané záležitosti nevhodné parkování uvedl starosta, že celou situaci řeší se zástupcem Policie 

ČR.  

K probírané záležitosti, resp. dotazu z řad veřejnosti (viz bod 18 písm. D zápisu ZO ze dne 8. 8. 2023) 

požádala o slovo paní Eva Hrubá, zástupkyně ředitele ZŠ a MŠ Uhřice.  

Při kontrole usnesení si vzala slovo zástupkyně ředitele školy paní Eva Hrubá, dále zaměstnankyně školy 

paní Zdeňka Prášilová (výchovná poradkyně) a Mgr. Vítězslava Dlouhá (nově přijatá zaměstnankyně). 

V návaznosti na diskuzi na minulém zasedání ZO přišly osvětlit záležitosti o tvrzeném nedostatečném 

informování o nabídkách zaměstnání (pozn. reakce z řad veřejnosti, proč pan ředitel nevyvěšuje 

výběrová řízení na stránkách školy, obce, facebooku apod ...; apelace na větší transparentnost ze strany 

vedení školy).  

K tomu se zaměstnankyně ZŠ a MŠ Uhřice shodně vyjádřily tak, že výběrové řízení bylo zveřejněno 

především na školních portálech uchazečů o zaměstnaní v pedagogických oborech. Dále informovaly 

o transparentnosti a dále informovaly o postupu při výběrovém řízení uchazeče o zaměstnání a 

o bezproblémovém fungování školy.  

Zdůraznily, že škola, pod vedením PhDr. Kamila Ježíka, MBA – ředitele školy a zkušeného metodika, 

vzkvétá. Uvedly, že pan ředitel působí a o víkendech vyučuje také na škole v Kunovicích, což svědčí 

o jeho odbornosti. Dále uvedly, že se udělalo spoustu nového, mj. vyzdvihly především individuální, 

a zvláště lidský přístup k dětem, který není na ostatních školách samozřejmostí. Mgr. Dlouhá použila 

srovnání s velkými školami v Kyjově.  

Na což reagovali p. Mokrý, p. Brabec a Mgr. Pěnčík víceméně shodným vyjádřením, že není potřeba 

jejich obhajoby, že z minulého zastupitelstva vzešlo spíše doporučení k větší informovanosti 

o připravovaných plánech, větší transparentnosti připravovaných výběrových řízeních na 

facebookových a webových stránkách obce.  

p. Malík uvedl, že by stačilo poslat informace e-mailem, aby se k zastupitelům dostaly tyto informace 

včas. 

p. ……………………………. se dále dotázal, jestli škola podniká nějaké kroky k řešení tělocvičny? Na což mu 

p. Hrubá odpověděla, že je to otázka spíše na zřizovatele. Uvedla, že původní tělocvična nebyla již 
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dostačující a nesplňovala normy dle vyjádření BOZP technika ZŠ Uhřice. Nicméně hodiny tělesné 

výchovy probíhají dle učebních osnov venku a během zimních měsíců je pro všechny ročníky zajištěna 

výuka plavání. 

Zástupkyně školy přislíbila, že budou informovat ZO o plánech školy dle doporučení.  

p. …………………….. se zeptal, kdy proběhla výměna oken v BD čp. 179? Starosta odpověděl, že okna se 

měnila v roce 2008, bylo to tedy v době, kdy na obci ještě nepůsobil. 

Zastupitelstvo obce Uhřice hlasovalo o schválení kontroly plnění usnesení z minulého zasedání ZO. 

Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 

Usnesení č. IX/6 a): Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání ZO.  

Stanovisko kontrolního a finančního výboru:  

Kontrolní výbor – Lukáš Tesařík, předseda KV uvedl, že KV nezasedal.  

Finanční výbor – Mgr. Richard Pěnčík, předseda FV uvedl, že FV nezasedal. 

Usnesení č. IX/6 b): Zastupitelstvo obce Uhřice bere na vědomí stanovisko sdělené předsedou 

kontrolního výboru a stanovisko sdělené předsedou finančního výboru.  

Ad 6) DODATEK Č. 1 KE SMLOUVĚ O DÍLO „CHODNÍK UHŘICE – SILNIČNÁ II. ETAPA“ 

Starosta obce předložil Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „Chodník Uhřice – Silničná II. etapa“ mezi Obcí 
Uhřice, jako objednatelem a společností SIMOST s.r.o. se sídlem Jižní náměstí 32/15, 619 00 Brno, jako 
zhotovitelem. K podpisu dodatku se pověřuje starosta– viz příloha č. 4 Předmětem dodatku je úprava 
rozsahu prací o vícepráce a méněpráce, které jsou blíže specifikovány v příloze dodatku smlouvy. Cena 
díla byla navýšena o 98.733,15 Kč bez DPH – viz příloha č. 5 
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/7: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „Chodník 
Uhřice – Silničná II. etapa“ mezi Obcí Uhřice, jako objednatelem a společností SIMOST s.r.o. se sídlem 
Jižní náměstí 32/15, 619 00 Brno, jako zhotovitelem. K podpisu dodatku se pověřuje starosta. 
Předmětem dodatku je úprava rozsahu prací o vícepráce a méněpráce, které jsou blíže specifikovány 
v příloze dodatku smlouvy. Cena díla byla navýšena o 98.733,15 Kč bez DPH. 
 

Ad 7) INFORMACE UPLATŇOVÁNÍ SMLUVNÍCH POKUT A NÁHRADY ŠKODY PLYNOUCÍ Z PRODLENÍ 

S PROVEDENÍM A PŘEDÁNÍM DÍLA „REKONTRUKCE AQUAPARKU“ 

Místostarosta obce informoval ZO o uplatňování smluvních pokut a náhrady škody plynoucí z prodlení 
s provedením a předáním díla „Rekonstrukce aquaparku“ po zhotoviteli díla, přičemž přesná výše 
uplatněné částky je již specifikována. Místostarosta dále informoval, že od společnosti SKANSKA a.s. 
byla doručena předžalobní výzva. – viz příloha č. 6  
 
Usnesení č. IX/8: Zastupitelstvo obce Uhřice bere na vědomí informace sdělené místostarostou obce, 
týkající se uplatňování smluvních pokut a náhrady škody plynoucí z prodlení s provedením a 
předáním díla „Rekonstrukce aquaparku“. 



Zápis ze IX. zasedání Zastupitelstva obce Uhřice konaného 

dne 26. 09. 2023 v 19:00 hod v zasedací místnosti hasičské zbrojnice Uhřice 

 
 

  
 

Ad 9) SMLOUVA O ZŘÍZENÍ VĚCNÉHO BŘEMENE  

Starosta obce předložil Smlouvu o zřízení věcného břemene č. HO-014330081186/001-MDP mezi Obcí 
Uhřice a EG.D, a.s. se sídlem Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, zastoupená Ing. Danou 
Mrvovou. Předmětem smlouvy je zřízení a vymezení věcného břemene. K podpisu smlouvy se pověřuje 
starosta. – viz příloha č. 7.  
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/9: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. HO-
014330081186/001-MDP mezi Obcí Uhřice a EG.D, a.s. se sídlem Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 
Brno. Předmětem smlouvy je zřízení a vymezení věcného břemene. K podpisu smlouvy se pověřuje 
starosta.  
 

Ad 10) SMLOUVA O TERMÍNOVANÉM ÚČTU S INDEXOVANOU SAZBOU (KOMERČNÍ BANKA A.S.) 

Místostarosta obce Uhřice předložil návrh na zřízení terminovaného vkladu, kdy navrhuje uložit peníze 
na termínovaný vklad v hodnotě 10.000.000,- Kč na 6 měsíců s výnosem  5,43 % p. a. u Komerční banky 
a.s. – viz příloha č. 8. 
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/10: Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje zřízení terminovaného vkladu, resp. uložení 
peněžních prostředků v hodnotě 10.000.000,- Kč na dobu 6 měsíců s výnosem 5,43 % p.a. u Komerční 
banky a.s. 
 

Ad 11) ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 5/2023, ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 6/2023 

Zastupitelům obce bylo předloženo Rozpočtové opatření č. 5/2023. – viz příloha č. 9 
 
Usnesení č. IX/11 a): Zastupitelstvo obce Uhřice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 5/2023 
 
Dále bylo zastupitelům obce předloženo ke schválení Rozpočtového opatření č. 6/2023. – viz příloha 
č. 10 
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/11 b): Zastupitelstvo obce Uhřice schvaluje Rozpočtové opatření č. 6/2023 
 

Ad 12) CHODNÍK KE KULTURNÍMU DOMU – NÁVRHY ŘEŠENÍ 

Místostarosta obce předložil návrhy řešení na vybudování chodníku ke kulturnímu domu, a to pět 
variant: 

• 1.VARIANTA: DLÁŽDĚNÝ CHODNÍK PODÉL SILNICE (BEZ OSVĚTLENÍ), MLATOVKA BOREČKAMA 
(BEZ OSVĚTLENÍ) 

• 2. VARIANTA: DLÁŽDĚNÝ CHODNÍK BOREČKAMA (S OSVĚTLENÍM), situace podél silnice by 
zůstala stejná 

• 3. VARIANTA: MLATOVÝ CHODNÍK BOREČKAMA (S OSVĚTLENÍM), situace podél silnice by 
zůstala stejná 
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• 4. VARIANTA: MLATOVÝ CHODNÍK BOREČKAMA (BEZ OSVĚTLENÍ), situace podél silnice by 
zůstala stejná 

• 5. VARIANTA: DLÁŽDĚNÝ CHODNÍK PODÉL SILNICE (BEZ OSVĚTLENÍ) 
 

Usnesení č. IX/12: Zastupitelstvo obce Uhřice bere na vědomí návrhy řešení na vybudování chodníku 
ke kulturnímu domu, a deklaruje, že se jimi bude zabývat pracovní poradě členů ZO.   
 

Ad 13) PROTOKOL O VÝSLEDKU VEŘEJNOSPRÁVNÍ KONTROLY – ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ 

ŠKOLA UHŘICE, OKRES HODONÍN, PŘÍSPĚVKOVÁ ORGANIZACE 

Zastupitelům obce byl předložen Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly, kdy kontrolovanou 
organizací byla Základní škola a mateřská škola Uhřice, okres Hodonín, příspěvková organizace ze dne 
8.8.2023. Touto kontrolou byl pověřen daňový poradce Ing. Karel Ondrášek, Libina 95, 788 05.                      
- viz příloha č. 11 
 
Usnesení č. IX/13: Zastupitelstvo obce bere na vědomí Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly, 

kdy kontrolovanou organizací byla Základní škola a mateřská škola Uhřice, okres Hodonín, 

příspěvková organizace ze dne 8.8.2023. Touto kontrolou byl pověřen daňový poradce Ing. Karel 

Ondrášek, Libina 95, 788 05.  

Ad 14) ZÁPIS Z DÍLČÍHO PŘEZKOUMÁNÍ HOSPODAŘENÍ OBCE UHŘICE ZA ROK 2023 

Zastupitelům obce byl předložen Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce UHŘICE, okres 
Hodonín za rok 2023, které se uskutečnilo ve dnech 28. srpna – 29. srpna 2023 za období 1. ledna 2023- 
30. června 2023 na Obecním úřadě v Uhřicích – viz příloha č. 12 
 
Usnesení č. IX/14: Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce 
UHŘICE, okres Hodonín za rok 2023, které se uskutečnilo ve dnech 28. srpna – 29. srpna 2023 za 
období 1. ledna 2023-30. června 2023 na Obecním úřadě v Uhřicích. 
 

Ad 15) NÁJEMNÍ (PACHTOVNÍ) SMLOUVA – ZÁMĚR Č. 3, ZÁMĚR Č. 4 

Místostarosta obce informoval, že v předchozích letech obec zakoupila pozemky, ke kterým nebyla 
uzavřena pachtovní smlouva. Záměr na propachtování těchto pozemků byl zveřejněn na úřední desce 
pod č. 3/2023. – viz příloha č. 13 
 
K uvedenému záměru byly doručeny 4 nabídky, které byly otevřeny na zasedání ZO v následujícím 
pořadí:  
 
Nabídka společnosti AGRO, D. U., s.r.o. IČO: 49450867 s konečnou cenou 10 000 Kč/rok – viz příloha 
č. 14 
Nabídka: Ing. Martin Kovanda, IČO: 76613411 s konečnou cenou 7 832 Kč/rok – viz příloha č. 15 
Nabídka: Ing. Marek Veselý Ph.D., IČO: 75475413 s konečnou cenou 10 796 Kč/rok – viz příloha č. 16 
Nabídka: František Hroudný, IČO: 49415280 s konečnou cenou 7 737 Kč/rok – viz příloha č. 17 
 
Místostarosta obce předložil návrh Pachtovní smlouvy mezi Obcí Uhřice, jako propachtovatelem a Ing. 
Markem Veselým, Ph.D., IČO: 75475413, jako pachtýřem, když v příloze smlouvy jsou specifikovány 
propachtované pozemky– viz příloha č. 18 
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Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 
Usnesení č. IX/15 a): Zastupitelstvo obce schvaluje Pachtovní smlouvu mezi Obcí Uhřice, jako 
propachtovatelem a Ing. Markem Veselým, Ph.D., IČO: 75475413, jako pachtýřem. 
 
Jako reakce na Záměr č. 4 – viz příloha č. 19 byla doručena celkem 1 nabídka:  
Nabídka: Ing. Marek Veselý Ph.D., IČO: 75475413 konečnou cenou 5 451 Kč/rok.  
 
Usnesení č. IX/15 b): Zastupitelstvo obce doporučuje projednat úpravu užívacího vztahu na 
pracovním schůzce členů ZO dle Zveřejnění záměru obce č. 4/2023. 
 

Ad 16) NÁVRH PROJEKTOVÉ DOKUMENTACE – REKONSTRUKCE ZÁKLADNY PRO OBECNÍ 

ZAMĚSTNANCE („LEDOVNA“) 

Starosta obce předložil Návrh projektové dokumentace na rekonstrukci základny pro obecní 
zaměstnance („ledovna“) zpracovanou společností LEKO projekt, Ing. Lenka Šibalová, Komenského 
558, Kyjov 697 01. – viz příloha č. 20 
 
Usnesení č. IX/16: Zastupitelstvo obce bere na vědomí návrh projektové dokumentace na 
rekonstrukci základny pro obecní zaměstnance („ledovna“) zpracovanou společností LEKO projekt, 
Ing. Lenka Šibalová, Komenského 558, Kyjov 697 01. 
 

Ad 17) ŽÁDOSTI, ZÁLEŽITOSTI OBCE 

A) Starosta obce informoval o Žádosti o povolení výjimky z počtu žáků v ZŠ na počet 45 žáků 
na školní rok 2023/2024 zaslanou PhDr. Kamilem Ježíkem, MBA ředitelem školy. – viz 
příloha č. 21 
 
Pan ………………………………… se dotázal, zda by neměla být žádost posuzována na ZO už před 
začátkem školního roku. Proč byla žádost doručena až 18. 9. 2023. Dále se dotázal, zda 
v předchozích letech byla ze strany ZO schvalována výjimka z počtu žáků. Je si vědom toho, 
že naposledy se výjimka schvalovala za působení ………………………………... na pozici ředitelky 
školy.  
Bude zjištěno na další zasedání ZO.  
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 

Usnesení č. IX/17: Zastupitelstvo obce schvaluje povolení výjimky z počtu žáků v ZŠ na počet 45 žáků 
na školní rok 2023/2024 zaslanou PhDr. Kamilem Ježíkem, MBA ředitelem školy. 
   
  

B) Byla předložena cenová nabídka od společnosti WELDPLAST ČR s.r.o., Žarošice 312, 696 34 
na prodej pozemků v části obce Uhřice – Janův Dvůr. Cena za 1 400 Kč/1 m2. – viz příloha 
č. 22 

 
Usnesení č. IX/18: Zastupitelstvo obce bere na vědomí cenovou nabídku od společnosti WELDPLAST 
ČR s.r.o., Žarošice 312, 696 34 na prodej pozemků v části obce Uhřice – Janův Dvůr. Cena za 
1 400 Kč/1 m2. 
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C) Byla projednána žádost manželů …………………………… o prodloužení lhůty stavby na 

pozemku p. č. 2107/122, kdy důvodem odložení je stále trvající status studenta dcery na 
vysoké škole a financování stavby jako studenta je složité. – viz příloha č. 23 
 
p. Tesařík reaguje, že žádost si podali manželé Hrubí, kteří statut studenta nemají. Dle 
smlouvy byli srozumění s podmínkami uvedenými v kupní smlouvě. 
p. Brabec – podmínky jsou pro všechny stejné, pokud budou chtít prodloužit lhůtu, budou 
muset zaplatit 20 000 Kč smluvní pokutu, stejně jako ostatní. 
Starosta uvedl, že schválení žádosti by bylo diskriminační vůči těm, kteří museli pokutu 
uhradit, příp. odstoupit od smlouvy. 
Mgr. Pěnčík a p. Mokrý shodně podotkli, že je potřeba posuzovat všechny žádosti stejně. 
 
Hlasování: 0 hlasů pro, 7 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 

Usnesení č. IX/19: Zastupitelstvo obce neschvaluje žádost manželů Hrubých o prodloužení lhůty 
stavby na pozemku p.č. 2107/122, kdy důvodem odložení je stále trvající status studenta dcery na 
vysoké škole a financování stavby jako studenta je složité. 

 
D) Na minulém zasedání ZO byl schválen nákup RD čp. 33 stojícího na st. parc. č. 64, vč. 

pozemků parc. č. 221 a parc. č. 222 vše v k. ú. Uhřice u Kyjova za celkovou cenu 2 700 000 
Kč, zastupitelé ocenili pro účely odpisů tento majetek následovně: 
 
RD čp. 33 ocenili na 1 827 400 Kč 
Stavební parcelu č. 64 o výměře 565 m2 ocenili na 565 000 Kč 
Parcelu č. 221 o výměře 588 m2 ocenili na 117 600 Kč 
Parcelu č. 222 o výměře 950 m2 ocenili na 190 000 Kč 
 
Hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
 

Usnesení č. IX/20: Zastupitelstvo obce schvaluje ocenění majetku pro účely odpisů následovně: RD 
čp. 33 ocenili na 1 827 400 Kč, stavební parcelu č. 64 o výměře 565 m2 ocenili na 565 000 Kč, parcelu 
č. 221 o výměře 588 m2 ocenili na 117 600 Kč, parcelu č. 222 o výměře 950 m2 ocenili na 190 000 Kč. 

 

Ad 18) DISKUZE 

 
p. Brabec se zeptal na stížnost, kterou dne 31.8.2023 podala …………………………………………… na ředitele 
školy PhDr. Kamila Ježíka, MBA – proč nebyla řešena na zastupitelstvu, když byla adresována i 
zastupitelům. Mgr. Pěnčík odpověděl, že je to předmětem občansko-právního sporu, a nemyslí si, že 
by se zastupitelstvo mělo stížností zabývat nějak podrobněji. Pan Brabec dále uvedl, že je potřeba na 
stížnost reagovat alespoň odpovědí. Starosta Mgr. Humlové odpoví.  
 
Dále se p. Brabec zeptal, zda má obec vyhlášku na parkování vozidel na komunikacích, u domu čp. 187 
totiž stojí vozidla tak nešťastně, že by se to mělo začít řešit. 
Starosta reagoval, že vyhláška k tomuto účelu není, pokusí se vyřešit domluvou, pokud domluva 
nepomůže, je možné řešit záborem veřejného prostranství. 
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p. ………… se zamýšlí nad fungováním kontrolního výboru, zda by neměly být odměny stanoveny až 
podle schůzek, odvedené práce, nikoliv paušálně za měsíc. Apeloval na častější svolávání kontrolního 
výboru.  
p. Tesařík odpověděl, že dříve se odměny vyplácely podle účasti, nyní už tomu tak není. Dále uvedl, že 
v jednacím řádu KV mají uvedeno, že se schůzky mají konat min. 2 ročně.  
 
Místostarosta informoval zastupitele, že jim bude k připomínkám poslán návrh projektové 
dokumentace na modernizaci veřejného osvětlení. Následně pak bude podána žádost o dotaci na 
Ministerstvo průmyslu a obchodu.  
 
p. Malík – vznesl dotaz na VO na sjezdovce, jestli je řešeno v projektové dokumentaci? Místostarosta 
oznámil, že v projektové dokumentace není počítáno s VO na sjezdovce, musí být řešeno samostatně. 
Muselo by dojít k novým výpočtům a celý proces posuzování žádosti o dotaci by se prodloužil.  
 
p. Malík dále navrhuje dokončit potrubí na sjezdovce.  
 
 

Ad 19) ZÁVĚR 

 
Závěrem starosta informoval, že od nového roku budou změny v dohodách o provedení práce (změna 
zákoníku práce – podmínky evidence, dovolené apod.) 
 
Starosta dále informoval o připravované akci dne 28.9.2023 – vyhodnocení cykloakce mikroregionu 
Ždánický les a Politaví, kde bude probíhat soutěž o nejlepší guláš. Všichni jsou srdečně zváni.  
 
 
Zasedání bylo ukončeno v 21:25 hod. 

Zapsala: Vendula Kopřivová 

Zápis byl vyhotoven dne 2. 10. 2023.  

Ověřovatelé: 

 

Mgr. Richard Pěnčík ………………………………………………………….. 

 

Zdeněk Brabec               …………………………………………………………..      

 

 

 

   …………………………………………………………. 

    Petr Tihelka, starosta 


